
JARŠE S0
PREBUJENE

Ne še tako dolgo nazaj (slaba štiri
leta), smo na eni izmed sej Sveta

Krajevne skupnosti govorili
o tem, kaj bi bilo potrebno

narediti, da prebudimo Nove
Jarše kot eno najbolj znanih
spalnih sosesk v Ljubljani.

Že danes lahko rečemo »Jarše so
prebujene«.

V veliki meri je k temu prispevala
izgradnja obrtno poslovnega centra
v Ulici Gradnikove brigade. Lahko
rečemo, da lahko vsak zase najde
v centru svoj lokal. Med tem ko žena
(tako tudi mož) obišče trgovino
Klasje, mesarijo Lajči, pogleda v tek-
stilni butik, v katerem lahko odda
v čiščenje obleko, skorajda ne bo mo-
gla mimo cvetličarne Lotos. Verjetno
bo mimogrede zavila tudi v drogerijo
Eva in nazadnje je tu še kozmetični
salon. Med tem časom bo mož (lahko
tudi žena) zavil v enega izmed bistro-
jev, da izpolni športno napoved ali
listič lota, ki ga od aprila 1991 lahko
odda v novem lokalu Loterije
v obrtno-poslovnem centru. Otroci
bodo šli na sladoled ali lučko in si
verjetno ogledali široko ponudbo
v papirnici Rangus. Po obisku vseh
teh lokalov se Iahko celo zgodi, da
zmanjka denarja. Nič hudega. Dru-
žina (tokrat skupaj) zavije v loterijo in
si kupi ekspres srečke. Z zadetkom in

svežim denarjem obišče še urarja, pa
tudi za popravilo televizorja se lahko
dogovori v servisu, ki je tudi v obrt-
nem centru.
Tako sem vas popeljal na kratek spre-
hod po lokalih našega majhnega
a kvalitetnega centra. To pa še ni vse.
Junija letos se bodo odprla še dvoja
vrata v en sam lokal. Na zadovoljstvo,
tako moških kot žensk, bo Milica
Ficko odprla ženski in moški frizerski
salon. Tako bomo vsaj vedeli, da nas
brijejo in strižejo »strokovnjaki«.
Kdaj bo odprt še zadnji lokal, v kate-
rem naj bi bila pekarija in picerija, pa
žal ne vem. Morebiti nam bo v bližnji
prihodnosti zaupal lastnik lokala g.
Florjan Zavnik.

Da pa bodo Nove Jarše res prebu-
jene in take kot si jih želimo vsi sku-
paj potrebujemo še marsikaj: manjše
trgovinice, Še kakšen servis, lekarao,
banko in pošto. Že v prvi številki
Naše skupnosti sem napisal, da le-
kama, banka in pošta bodo v Novih
Jaršah. Danes lahko to le ponovim.
In še vedno sem optimist. Tokrat tudi
zaradi tega, ker vsi, ki delamo na tem
projektu, čutimo in tudi imamo vso
podporo Izvršnega sveta in sekretari-
atov Sob Ljubljana Moste-Polje.

Prihodnjič pa se bomo na isti način,
s člankom v Naši skupnosti, podrob-
neje seznanili z izgradnjo tenis igrišč
in izgradnjo triplex garaž.
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